
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2022-11-09 kl 18.00 
 
Plats: BAIK-stugan 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 

Niklas Wennström 
Samuel Kjellqvist (via telefon) 

 
Ej närvarande: Magnus Chröisty 
   
 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Rapporter 
o Sparbanken 
o Träningstider hall 
o Sexuella trakasserier 
o Istider/när ligger isen på Boda 
o Skridskoslipning 
o Kakservice 
o Arenaträff Bandyförbundet 
o Arbetsgrupperna 
o Kakservice utskick Skridskokul/original 
o Övriga frågor 
o Nästa möte 
o Mötet avslutas 

 
o Genomgång av protokoll från senaste mötet 

 
o Rapporter 

 
o Ekonomi 
 
Disp. belopp ca 140 000 kr 
 
Intäktsprognos gjord av Samuel och vi har ca 150 000 att röra oss med 
under säsongen som ska täcka alla kostnader (istider, domare etc) 
 
Saknar betalning från 5st i rinkbandyn 
 
Viktigt att vi håller nere våra kostnader framåt. 



Reseersättning beslutas att betalas ut efter säsongen. Vissa undantag kan 
tas under säsongen efter godkännande av styrelsen. Den som godkänner 
att köra släp vid bortamatcher kan få sin reseersättning reglerad löpande 
under säsongen. 
 

   
o Sport/senior 
 
Träning med löpning 1-2ggr per vecka samt 1 träning per vecka på is. 
Problem med att få tag i istider. 
Nikita väntas komma till laget inom kort. 

 
 

o Ungdom 
 

Idrottsskolan för två skolor är nu avslutad. Ca 10 deltagare per gång. 
Många intresserade av att komma till Boda när vi startar upp där. 
Omgång 2 i idrottsskolan startade 8/11. 
Ungdomslaget fortsätter med sina träningar i ishallen tills vi har is på 
Boda. Aleks och Grisha kommer att vara med på tisdagarna framöver. 
 

 
o Marknad 

 
Ett kontinuerligt arbete pågår veckovis med potentiella sponsorer genom 
mail, telefon och fysiska mötet. Detta för att minimera risker med avtal, 
fakturor och överenskommelser som ännu inte förverkligats i inbetalningar 
till klubben. 
Mycket viktigt arbete med tanke på den osäkra tid vi lever i just nu. 

 
Arbete pågår att få till ett långsiktigt samarbete med Sparbanken Sjuhärad 
där även diskussioner kring bedrägeriet Borås Bandy utsattes för pågår. 
Möte planerat 24/11. 

 
 

o Träningstider hall 
 
Styrelsen bestämmer att det är ok att boka in istid på stor is för att träna ihop 
inför seriepremiären. 

 
 

o Sexuella trakasserier 
 
Magnus och Tomas deltagit på möte som RFSISU anordnat. Tomas har tagit 
fram ett förslag till värdegrund inom ämnet. 
 
 

o Istider / när finns is på Boda 
 
När vill Borås Bandy träna 
Senior:18.30-20.30 Mån och Ons 
Ungdom: 17.30-19.00 Tis och torsdag 
Lördagar:Skridskokul 9-10.30 Matchtid efter 16.00  
Matchtider söndagar: 10.00 
Långfärd: möjlighet att gå på is från 20.30  



 
Möte planerat till 17/11 
 
Ingen is planerat efter 1/3 2023 
 

o Skridskoslipning 
Kontakt behöver tas upp igen, för att vi ska få en slipkurs. 
 

o Kakservice 
413 burkar. 12390 kr netto in till klubben. 
 
Ny försäljning planeras till januari och A-laget har sålt mycket denna omgång. 
Hejja!! 

 
o Arenaträff Bandyförbundet 

 
23/11 i Örebro 

 
o Kakservice utskick Skridskokul / Original 

 
Förslag ser mycket bra ut och kommer skickas ut till barn ca 10 dagar innan vi 
vill starta (beroende på när vi har is tillgängligt) 
 
 

o Arbetsgrupper 
 
Arenagruppen: inte många som kan tänka sig att ställa upp, mycket oroande. 
Magnus Chröisty kommer vid hemmamatcher ta ansvar för 
speaker/musik/Elitrapport och sekretariat i alla fall och behöver en bisittare 
med utvisningar, händelser mm. Behövs en till som assisterar kring detta 
under matcherna. Therese Eriksson är kontaktad och inväntar återkoppling. 
 
 

o Övriga frågor 
 
Komma igång med Fortnox går trögare än förväntat. Samuel önskar fortsätta 
med Speedledger då de kommit med nya funktionaliteter. Styrelsen 
godkänner att avsluta Fortnox och fortsätta med Speedledger. 
 
Möjlighet att sälja NewBody finns nu. Måste finnas minst 8 säljare registrerade 
för att det ska fungera. 
 

o Nästa möte 
 
1/12 kl 18.00 BAIK-stugan 
 

o Mötet avslutas 
 

 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


